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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 30.09.2014 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Stamatoiu Ion care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.218/2014 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
  
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc dl. consilieri:Farcaș Ladislau, Noghiță Luminița și Radu Carollina. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion, dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-lui secretar Aurel Rață-Bugnariu, pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 28.08.2014 și 11.09.2014.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
 „Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
28.08.2014 și 11.09.2014. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 28.08.2014 și 11.09.2014, au 
fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţelor anterioare, se supun 
aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
                      „Propun suplimentarea ordinii de zi, prin introducerea la punctul 1 al ordinii de zi, a 
următorului proiect de hotărâre: 
 

  Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Consiliului 
Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA. 
 
                și prin introducerea după punctul 16 al ordinii de zi, a următoarelor proiecte de hotărâri: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului centralizat al instituțiilor publice și 
activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii al municipiului Hunedoara, pe anul 2014 
 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului împrumutului intern al municipiului  
Hunedoara, pe anul 2014 
 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanțării proiectului de investiții “Asistența tehnică pentru 
pregătirea aplicației de finanțare și a documentațiilor de atribuire pentru Proiectul Regional de 
Dezvoltare a Infrastructurii de Apă și Apă Uzată din județul Hunedoara, în perioada 2014 – 2020”, 
aferentă Municipiului Hunedoara. 
 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării delegaţiei municipiului Hunedoara în oraşul 
München din Germania, în vederea participării la evenimentul „Expo Real”,  în perioada 6-8 
octombrie 2014. 
 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a  imobilului  teren în 
suprafaţă de 1.946 mp situat în Hunedoara, strada Voinii, înscris în CF  nr. 67004, nr. cadastral 
67004  aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara. 
 
 

      6. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită bisericilor evanghelice din 
municipiul Hunedoara a unui imobil - teren și construcție - aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara și în administrarea Consiliului local al municipiului Hunedoara, situat în Hunedoara, str. 
Rotarilor, nr.70, înscris în CF 66827, nr. Cadastral 66827, în suprafață de 13.595 mp, în vederea 
amenajării unui cimitir. 

 Iar după punctul 17 al ordinii de zi a RAPORTULUI PRIMARULUI MUNICIPIULUI 
HUNEDOARA privind situaţia gestionării patrimoniului municipiului Hunedoara pe anul 2013.” 
  

Dl. Stamatoiu Ion:  
„Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate.  
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  

 
Înaintea dezbaterii ordinii de zi se va lua o pauz ă de 10 minute pentru studierea 

materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pe ntru proiectul de hot ărâre 
privind acordarea unui mandat special reprezentantu lui Consiliului Local  al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea General ă a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA 
PREST HUNEDOARA, iar dup ă punctul 16 al ordinii de zi se va lua o pauz ă de 20 de minute 
pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pe ntru celelalte 
proiecte de hot ărâri. 
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Au sosit în sala de şedinţă dl. consilier Farcaș Ladislau și dna. consilier Radu 

Carollina, numărul consilierilor locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
PAUZĂ 10 MINUTE  

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dna Mornea Maria : 
”Propun următorul amendament. La art.1, se mandatează dl. Nimu, pentru a aproba 

listele de investiţii, cu modificarea acestora în sensul că, centrele operative, investiţiile pentru 
centrele operative Călan, Haţeg şi Pui, să fie arondate la Hunedoara. Acesta este singurul 
amendament pe care îl propun.”  

 
Dl.viceprimar Dan Bobou ţanu : 
„Păi şi cu suma de bani?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Şi dotările?” 
 
Dl.viceprimar Dan Bobou ţanu : 
„Dotările…” 
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Dl. Mărginean Alexandru : 
„Dotările aferente, da.” 
 
Dl.viceprimar Dan Bobou ţanu : 
„Şi redistribuirea bugetului…în situaţia asta…” 

 
Dl.secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dna.consilier…. 
 
Dl.viceprimar Dan Bobou ţanu : 
„Hai să o gândim, dacă vrea să o facă…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dna Mornea Maria:  
„…..domeniul acesta de investiţii, singurul amendament pe care doresc să-l fac, este 

ca centrele operaționale……” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl.secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Am rugămintea să faceţi puţină linişte, fiindcă nu putem înţelege nimic.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„…Călan, Haţeg şi Pui să fie arondate centrului operativ Hunedoara.” 
 
Dl.Stamatoiu Ion : 
„Şi Călanul nu?” 
 
Dl.viceprimar Dan Bobou ţanu : 

                     „Călan, nu, a zis…” 
 

Dna Mornea Maria:  
 „Asta însemnând și redistribuirea sumelor.” 
 
Dl.viceprimar Dan Bobou ţanu : 
„Şi bugetul, în situaţia asta?” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Bugetul în situaţia asta, este ok. Pentru că, problema nu s-a pus a sumei care revine 

centrului operativ Hunedoara. Centrul operativ Hunedoara, va rămâne cu aceleaşi investiţii, dar 
pentru ceilalţi care contribuie cu sumele respective, să fie alocate centrului operativ Hunedoara, nu 
Deva, pentru că…” 

 
Dl.viceprimar Dan Bobou ţanu : 
„Atunci completaţi şi sumele aferente acestora care trebui să intre la… ” 
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Dna Mornea Maria:  
„……sigur că da, pentru că în momentul în care, există o operaţiune care se face, 

Hunedoara este totuşi mai aproape şi de Călan şi de Haţeg şi de Pui, ca şi costuri.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„V-aş ruga, dna. consilier….Se mandatează dl. Nimu Ioan, în calitate de reprezentant 

al Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară, Aqua Prest Hunedoara, din data de 30.09.2014, să aprobe lista de investiţii 
prioritare pe termen scurt pentru perioada 2014-2020, anexă, cu condiţia, ca centrele operaţionale  
Pui….”  

 
Dna Mornea Maria:  
„…investiţiile către centrele operaţionale… 
 
Dl.viceprimar Dan Bobou ţanu : 
„Investiţiile aferente, centrelor.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…investiţiile aferente centrelor operaţionale Pui, Călan, Haţeg, să fie arondate 

centrului operaţional Hunedoara. Este bine aşa?” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Da!” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Bine. Supuneţi la vot amendamentul.” 
 
Dna Podea Gabriela : 
”Și anexa?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Anexa se va modifica în funcţie de aprobarea…ei o modifică.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Se supune la vot amendamentul d-nei Mornea Maria, care se aprobă în unanimitate. 
 

  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.237/2014 se aprob ă în unanimitate.  
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 La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2014. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dna Mornea Maria : 

                     ”La cap. Dezvoltare, avem o creştere a cheltuielilor la mediu. La personal în hotărâre, 
m-am uitat în fundamentare, practic….este documentaţie şi situaţii. Deci, care o luăm în 
considerare, majorarea veniturilor şi cheltuielilor, la cheltuieli de personal sau ceea ce scrie în nota 
de fundamentare, că de fapt reprezintă investiţii şi vă citesc imediat, protecţia mediului, întocmire 
documentaţie privind colectarea şi introducerea….Parcului Industrial Hunedoara.” 
 

Dl.primar Viorel Arion:  
„Cristina?” 
 
Dna Cristina Ponta:  
„La secţiunea Dezvoltare, cap.70….” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…….la 74 cu 2, protecţia mediului +117,50 din care: cheltuieli de personal + 117,50 

mii lei, și în nota de fundamentare la protecţia mediului poziția 1, întocmire documentaţie, valoare 
inițială zero, apare propus 115, deci întocmire documentație.” 

 
Dna Cristina Ponta:  

                     „Da întradevăr, la întocmire documentaţie este…” 
 

Dna Mornea Maria : 
„Unde este creşterea, la personal sau la servicii?” 
 
Dna Cristina Ponta:  
„…la servicii.” 

 
 Dna Mornea Maria : 

 „…şi cum aprobăm, atunci?” 
 

 Dna Cristina Ponta:  
„Deci în hotărâre este o eroare, la cheltuieli de personal nu ar trebui să apară nimic, 

pentru că pe cap. 74.02 nu se pune problema să avem cheltuieli de personal.” 
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Dna Mornea Maria : 
 „Deci, propun un amendament, corectarea hotărârii.” 
 

Dl.secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dna consilier, spuneţi amendamentul.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Amendamentul să îl spună doamna…exact…” 
 
Dl.secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Deci, eliminarea din cuprinsul hotărârii…dna. Ponta?” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Nu se poate elimina, că este trecută în total, dl secretar.” 
 
Dl.secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Deci, formulaţi.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Cristina, spune!” 
 
Dna Cristina Ponta:  
„Se va exclude poziţia „Cheltuieli de personal”, la cap.74.02 şi se va înlocui cu 

„Cheltuieli de capital” cu suma de… 
 
Dl.secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Unde domnişoară, spuneţi unde.”  
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl.Stamatoiu Ion:  
„Vă rugăm frumos, linişte.” 
 
Dl.secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dl. Mititelu, vă rog frumos, luaţi loc. Conturbaţi şedinţa!” 
 
Dna Cristina Ponta:  
„La sectiunea „Dezvoltare”, la cap. 74.02, se va exclude denumirea „Cheltuieli de 

personal” şi suma aferentă de 117,5 mii lei şi se va înlocui cu „ Cheltuieli de capital” în valoare de 
117,5 mii lei.” 
 

Dna. consilier F ărcaş Bianca:  
„Este o chestiune care s-a mai ridicat, am sperat că prin această rectificare de buget, 

va fi prins, a fost ridicată şi de dl. consilier Crişan, vis-a-vis de Castelul Corvinilor. Se suplimentează 
bugetul pentru semne, indicatoare rutiere, „Monument istoric”. Ar fi bine dacă şi cei de la Castel ar 
lua în considerare, vis-a-vis de parcarea la castel. Ne-am zbătut, s-a făcut o parcare ca şi în lumea 
europeană, lumea civilizată, n-ar strica ca această parcare, întradevăr să fie folosită şi nu să avem 
străzile, străduţa aferentă intrării Castelului, plină de maşini şi să nu putem intra la Castel. 
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 Şi poate nu ar fi rău de luat în considerare de cei de la Castel pentru o viitoare 
şedinţă, o altă rectificare de buget în care să se semnalizeze corespunzător şi parcarea în incinta 
sau lângă Castel.” 

 
Dl. consilier Ovidiu Cri şan:  
„S-a făcut, dar….” 
 
Dna. consilier Farca ş Bianca:  
„Nu sunt semne. Eu am fost săptămâna trecută….” 
 
Dl. consilier Ovidiu Cri şan:  
 „…trebuia pusă pe site, 30 de zile şi mai stăm încă 60 de zile până se pune.” 
 
Dna. consilier Farca ş Bianca:  
„Deci eu am fost săptămâna trecută şi în loc să fie maşinile parcate în parcarea 

amenajată, erau toate pe străduţa respectivă.…acolo s-ar putea pune nişte semne cu staţionarea 
sau oprirea….” 

 
Dl. consilier Ovidiu Cri şan:  
„…datorită birocrației foarte ridicate în cadrul primăriei, s-a ajuns ca să pună pe site, 

chiar vorbeam cu dl. primar şi cu câţiva consilieri, să pună pe site 30 de zile, mai trebuie să stăm 
încă 30 de zile până să ajungem la ideea de a se intra în consiliul de administrație aceste 
semnalizări. Problema nu este numai la Castel. Mai este în Micro 5, este o spălătorie pe dreapta şi 
intrarea, ieşirea…” 

 
Dna. consilier Farca ş Bianca:  
„…eu am venit pentru că era aici, semne indicatoare rutiere şi…” 
 
Dl. consilier Ovidiu Cri şan:  
„Sper ca luna viitoare să intre amândouă în Consiliu.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
„…semnele rutiere sunt numai pentru semnalizarea Castelului Corvinilor….” 
 
Dl. consilier Ovidiu Cri şan:  
„Trebuie şi pentru oprirea interzisă.” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
Dacă pui oprirea interzisă, cum să? 
 
Dl. consilier Ovidiu Cri şan:  
„…nu se pune peste tot, acum nu oprești toată lungimea străzilor, dar hai să vă spun o 

chestie, că data viitoare…” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dl. consilier Ovidiu Cri şan:  
„…., ca să nu mai fie nici o discuție, luna viitoare vă aduc la fiecare, pentru că doamna 

consideră că parcarea este a mea. O să pun la fiecare cine sunt proprietarii. Problema este 
următoarea, ieri s-au făcut încasări zero, sâmbătă 60 de lei…….de unde știu? pentru că asociatul 
meu…să fim corecți, pentru că în momentul în care s-a făcut acolo, s-a promis că dacă face 
investiție de 200.000 lei, veți rezolva problema cu parcările, parcarea nu este corectă din punctul 
primăriei. Nu știu dacă s-a respectat cuvântul ca să blocheze străzile, iar ce spune dl consilier, da, 
nu trebuie să  blocheze toate strazile, să blocheze în jurul Castelului.” 
 

Dl. Stamatoiu Ion:  
„Mulţumesc dl. Crişan.” 
 
Dl.secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dl. preşedinte, doar o completare. Dl. Crişan s-a referit la birocraţia din cadrul 

primăriei. Legea e una pentru toată ţara şi o completare, 30 de zile lucrătoare, dl. consilier, nu 
calendaristice.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Mulţumesc dl. secretar.” 

 
Se supune la vot amendamentul  d-nei Mornea Maria, care se aprobă în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.238/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea înţelegerii de cooperare între 
municipiul Hunedoara şi oraşul Kaihua, Provincia Zhejiang, Republica Populară Chineză. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
”Vă rog mult, dl. preşedinte, sa-i daţi voie d-nei Oprişiu să facă o scurtă prezentare şi 

un istoric.” 
 
Dna. Opri șiu Corina : 
”Mulţumesc d-lor consilieri. După cum ştiţi, am participat acum un an de zile la licitaţia 

Institutului Confucius din China, pe cheltuiala Institutului Confucius, dl. primar împreună cu mine am 
făcut o scurtă vizită în China, prilaj cu care dl. primar a luat legătura cu conducătorii politici și  
administrativi ai locului în care ne aflam şi a inițiat propuneri de înfrăţire cu diferite localităţi în 
funcţie şi de dorinţa acestora. În decursul anului care a trecut, am avut diverse corespondenţe cu 
trei regiuni dintre care această regiune Zhejiang şi-a exprimat dorinţa ca oraşul Kaihua să se 
infrăţească cu Hunedoara. Diferenţa dintre noi şi dânşii este puţin cam mare, ei au peste 350.000 
de locuitori, dar ceea ce e atractiv pentru noi, este industria lor pentru că au în ultimii 5 ani o 
explozie de fabrici de electonice, de microcipuri şi de tehnică .  
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Am întocmit contractul de la Ministerul de Externe, un proiect de înfrăţire care a fost 
agreat şi de dânşii şi suntem acum la ultimul pas, pasul în care se va semna şi la noi şi la dânşii 
această înţelegere de înfrăţire care aşa cum aţi citit, înţelegerea care se va semna, prevede diferite 
domenii, de la cultură și educaţie, până la economie. Astăzi după-masă de la ora 17, vă invităm la 
Casa de Cultură, unde Institutului Confucius din China și elevi de la şcolile noastre care studiaza 
limba chineză, vor avea un spectacol începând de la ora 17, vă aşteptăm cu drag.”    
 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.239/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării delegaţiei municipiului 
Hunedoara în oraşul Kaihua, Provincia Zhejiang, Republica Populară Chineză, în vederea semnării 
înţelegerii de cooperare între municipiul Hunedoara şi oraşul Kaihua, în perioada 18-25 noiembrie 
2014. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate.  

 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
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5. Muzsic Robert Eugen - membru 
 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea deplasării delegaţiei 
municipiului Hunedoara în oraşul Kaihua, Provincia Zhejiang, Republica Populară Chineză, în 
vederea semnării înţelegerii de cooperare între municipiul Hunedoara şi oraşul Kaihua, în perioada 
18-25 noiembrie 2014, a constatat următoarele: 
 

1. Viorel Arion – Primarul municipiului Hunedoara 20 voturi ”pentru” 
2. Corina Oprişiu – Direcţia A.T.P.U. 20 voturi ”pentru” 

                                                                    
În urma acestor rezultate, delegația municipiului Hunedoara care se va deplasa în 

oraşul Kaihua, Provincia Zhejiang, Republica Populară Chineză, în vederea semnării înţelegerii de 
cooperare între municipiul Hunedoara şi oraşul Kaihua, în perioada 18-25 noiembrie 2014,  este 
următoarea: 

 
1. Viorel Arion – Primarul municipiului Hunedoara 
2. Corina Oprişiu – Direcţia A.T.P.U 

 
Art.3-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.240/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna august 2014. 
              -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
”Aș avea rugămintea ca dl. consilieri să consulte site-ul primăriei, am pus acolo pentru 

dezbatere un proiect de hotărâre, prin care vrem să fie mai mulți cei care beneficiază de transport 
gratuit, în așa fel încât să nu mai fim nevoiți să subvenționăm lună de lună, de la bugetul local 
transportatorul. De asemenea la inițiativa transportatorului va fi organizată în fiecare trimestru câte 
o tombolă, pentru a stimula beneficiarii să-și ridice biletele de transport. Am rugămintea să 
consultați acest proiect și să veniți cu amendamente fiecare.” 

 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Vis-a-vis de structura venituri-cheltuieli, la cheltuieli cu salariile, în luna februarie am 

avut 49.341, iar apoi gradual a crescut, avem în luna iulie 71.409. De la 49.341 în februarie, în cinci 
luni de zile se ajunge la 71.409.” 
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Dl. Bucale ț Marian : 
”Aproape 60%.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Atunci, o să vă rog pentru ședința următoare să ne prezentați o structură cu totalul 

veniturilor, din ce se compun veniturile, totalul cheltuielilor, cât sunt din totalul cheltuielilor, cheltuieli 
cu întreținerea tehnică, cheltuieli cu combustibilul și cheltuieli cu salariile. La cheltuielile cu salariile, 
vă rugăm să ne prezentați organigrama, câți directori sunt, câți șefi și care sunt salariile. Ar fi cazul 
să știm, pentru că, haideți să fim serioși, devine cam un cimitir de elefanți, în care fiecare partid își 
numește oamenii, vrem să vedem cu cât îi recompensăm pe oamenii aceștia și ce fac? Avem vre-o 
patru directori, din câte știu, și atunci haideți să asigurăm transparența, pentru că de aceea suntem 
acționar majoritar la Eco Sid, să știm pe ce dăm banii. Cât reprezintă veniturile, din totalul veniturilor 
cât subvenționăm noi, sunt curios să vedem ce reprezintă asta, și apoi să vedem prin extrapolare la 
cheltuieli din banii noștri cât mănâncă și ce mănâncă și pentru ce mănâncă. Ceva nu e în regulă! Vă 
rog pentru ședința următoare să avem toate aceste probleme, și punctual vă rog să notați toate 
aceste probleme. Să nu se vină după aceea cu răspunsuri generice de două fraze, cum a venit de 
la Parcul Industrial. Punctual să ni se răspundă la întrebări, să știm, pe ce votăm? … și cu numele, 
directorii, cine sunt, șefi de coloană, cine sunt? Care sunt salariile, evoluția salariilor….haideți să 
cunoaștem. Lună de lună creștem subvenția, dar nu creștem subvenția pentru combustibil și tehnic, 
este frapant, efectiv!  

Uitați-vă acolo, aveți negru pe alb, la 49.000 peste cinci luni de zile, crește cu 50% 
cheltuielile cu salariile, nu e normal. Vreau să văd cât sunt salariile. Nu este normal într-un oraș în 
care se stinge lumina, să văd salarii de 1.000 de euro la un director, pentru că nu face absolut 
nimic. Când întrebăm ceva, nu vreau să dau nume, nu știu să răspundă la întrebări elementare. 
Mulțumesc.” 

 
         
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.241/2014 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive în ultimele 60 de luni. 

              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.242/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 



13 
 

La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitare şi 
unităţilor preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanţilor Consiliului 

local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitare şi unităţilor preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
 
Nr. 
crt. 

UNITATEA DE ÎNVĂŢĂMÂNT 
PREUNIVERSITAR/PREŞCOLAR 

REPREZENTANTUL CONSILIULUI 
LOCAL AL MUNICIPIULUI 

HUNEDOARA ÎN 
CONSILIUL DE ADMINISTRA ŢIE 

1. Colegiul Tehnic „Matei Corvin” Hunedoara  1. NOGHIŢĂ LUMINIŢA-MARINELA 
20 voturi  ”pentru” 
2. TAKACS ARANKA 20 voturi  
”pentru” 
3. CAZAN FLORIAN 20 voturi  
”pentru” 

2. Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" 
Hunedoara 

1. RUSU CONSTANTIN 20 voturi  
”pentru” 
2. RADU CAROLINA 20 voturi  
”pentru” 

3. Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” 
Hunedoara 

1. MAGAON JANE 20 voturi  ”pentru” 
2.MĂRGINEAN ALEXANDRU 20 
voturi  ”pentru” 
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3.COSTA MIRCEA 20 voturi  ”pentru” 
4. Colegiul Naţional „Iancu de Hunedoara” 

Hunedoara 
1. MUZSIC  ROBERT EUGEN 20 
voturi  ”pentru” 
2. MUREŞAN VASILE 20 voturi 
”pentru” 
3.ARTEAN MIRCEA IOAN 20 voturi  
”pentru” 

5. Colegiul Naţional de Informatică „Traian 
Lalescu” Hunedoara 

1. OLARIU NICOLETA  20 voturi  
”pentru” 
2.FĂRCAŞ BIANCA 20 voturi  ”pentru” 
3.MORNEA MARIA 20 voturi  ”pentru” 

6. Şc. Gimnazială nr. 1 Hunedoara (fosta Şc. 
Gimnazială nr.9 Hunedoara) 

1. STAMATOIU ION 20 voturi  
”pentru” 
2. NOGHIŢĂ LUMINIŢA-MARINELA 
20 voturi  ”pentru” 

7. Şc. Gimnazială nr. 2 Hunedoara 1.STAMATOIU ION 20 voturi  ”pentru” 
2.NOGHIŢĂ LUMINIŢA-MARINELA 
20 voturi  ”pentru” 

8. Grădiniţa cu Program prelungit nr.1 
Hunedoara 

FARCAȘ LADISLAU 20 voturi  
”pentru” 

9. Grădiniţa cu program prelungit „Dumbrava 
Minunată” Hunedoara 

BUCALEŢ MARIAN VICTOR 20 voturi  
”pentru” 

10. CENTRUL ŞCOLAR PENTRU EDUCAŢIE 
INCLUZIVĂ „RUDOLF STEINER”  

1.COSTA MIRCEA 
2.CRIŞAN OVIDIU IOAN 20 voturi  
”pentru” 

11. Clubul Copiilor şi Elevilor Hunedoara ARTEAN MIRCEA IOAN 20 voturi  
”pentru” 

12. Clubul Sportiv Şcolar PALCĂU CIPRIAN ŞTEFAN 20 voturi  
”pentru” 

 
 

În urma acestor rezultate, reprezentanţii Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în 
Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitare şi unităţilor preşcolare aflate 
pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara,  sunt următorii:    

                                                 
Nr. 
crt. 

UNITATEA DE ÎNVĂŢĂMÂNT 
PREUNIVERSITAR/PREŞCOLAR 

REPREZENTANTUL CONSILIULUI 
LOCAL AL MUNICIPIULUI 

HUNEDOARA ÎN 
CONSILIUL DE ADMINISTRA ŢIE 

1. Colegiul Tehnic „Matei Corvin” Hunedoara  1. NOGHIŢĂ LUMINIŢA-MARINELA 
2. TAKACS ARANKA 
3. CAZAN FLORIAN 

2. Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" 
Hunedoara 

1. RUSU CONSTANTIN 
2. RADU CAROLINA 

3. Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” 
Hunedoara 

1. MAGAON JANE 
2.MĂRGINEAN ALEXANDRU 
3.COSTA MIRCEA 

4. Colegiul Naţional „Iancu de Hunedoara” 1. MUZSIC  ROBERT EUGEN 
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Hunedoara 2. MUREŞAN VASILE 
3.ARTEAN MIRCEA IOAN 

5. Colegiul Naţional de Informatică „Traian 
Lalescu” Hunedoara 

1. OLARIU NICOLETA  
2.FĂRCAŞ BIANCA 
3.MORNEA MARIA 

6. Şc. Gimnazială nr. 1 Hunedoara (fosta Şc. 
Gimnazială nr.9 Hunedoara) 

1. STAMATOIU ION 
2. NOGHIŢĂ LUMINIŢA-MARINELA 

7. Şc. Gimnazială nr. 2 Hunedoara 1.STAMATOIU ION 
2.NOGHIŢĂ LUMINIŢA-MARINELA 

8. Grădiniţa cu Program prelungit nr.1 
Hunedoara 

FARCAȘ LADISLAU 

9. Grădiniţa cu program prelungit „Dumbrava 
Minunată” Hunedoara 

BUCALEŢ MARIAN VICTOR  

10. CENTRUL ŞCOLAR PENTRU EDUCAŢIE 
INCLUZIVĂ „RUDOLF STEINER”  

1.COSTA MIRCEA 
2.CRIŞAN OVIDIU IOAN 

11. Clubul Copiilor şi Elevilor Hunedoara ARTEAN MIRCEA IOAN  
12. Clubul Sportiv Şcolar PALCĂU CIPRIAN ŞTEFAN 

 

A părăsit sala de şedinţă dl consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 

 
Art.2-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.243/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinte de necesitate. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.244/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe sociale, situate în 
municipiul Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
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- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.245/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).Proiect de hotărâre privind repartizarea, cu chirie, a cotei de 10 /16 din 
apartamentul situat în municipiul Hunedoara, b-dul Corvin, nr.13, bl. H7, ap. 28, doamnei Manea 
Veronica Floarea proprietara cotei de 6/16 din apartament.  

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.246/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.247/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la societatea „CORVINA 
HUNEDOARA” S.R.L. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Cum ajutăm, alte firme cu acţionari consiliul local sau, eu ştiu, fel şi fel de plecări din 

ţară, aş propune pentru societatea Corvina, care este de fapt o societate S.R.L., care este legată de 
primărie, ca şi acţionariat, aş propune o plecare de o anumită sumă de bani, eu m-am gândit la vreo 
20.000 de lei din partea consiliului local, dar nu știu din ce fonduri, sau din ce parte, este traba 
contabilității…să fie legală, o plecare pentru pornirea acestei societăţi, pentru că societatea asta are 
0 lei, 0 bani în cont, nu au nici o şansă de a atrage investiţie, de a atrage fonduri de plecare, fond 
de pornire a lor…” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Majorarea capitalului social!” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
„…nu ştiu cât este capitalul social, dar eu aş propune 20.000 de mii de lei, nu este o 

sumă extraordinar de mare pentru această Corvina şi din momentul acesta să pornească, să 
ajungă pe picioare singură în aşa fel încât, repet, să pornească odată pentru că este înfiinţată de 4 
luni de zile şi nu a început nici o activitate…..” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Ce să facă?” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
„…ce să fac? Corect. Am înţeles că doresc să facă poze la Castel, ca oamenii să 

poată îmbrăca fel şi fel de costume specifice Castelului. Un costum din acesta costa între 500 de lei 
şi 2.000 de lei bucata. M-am gândit aşa, la o sumă de 20.000 de mii de lei înseamnă 20 de 
echipamente sau 10 echipamente pentru copii, bărbaţi şi femei, ca să poată să facă poze, repet, să 
se poată autofinanţeze. La asta m-am referit şi aș vrea s țineți cont de acest lucru…mulţumesc!” 

 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la societatea  „CORVINA 
HUNEDOARA” , a constatat următoarele: 
 

domnișoara  Mataragiu Geanina  20 voturi “pentru”     
 

În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
în Adunarea Generală a Asociaţilor societatea  „CORVINA HUNEDOARA”,  este:    

                                                      
 domnișoara  Mataragiu Geanina 

Art. 2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.248/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la societatea  
„CORVINA HUNEDOARA” S.R.L..  
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.249/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind  aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor 
publice din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Hunedoara si din serviciile 
publice subordonate Consiliului Local al municipiului Hunedoara pentru anul 2015.    
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.250/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
concesiune nr. 226/27.05.2013, pentru terenul în suprafaţă de 2400 mp - Lot 21, nr. cadastral 2279  
şi a parcelei în suprafaţă de 869 mp – Lot 22, nr. cadastral 2280 aflate în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, din cadrul Parcului Industrial Hunedoara. 

-   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.251/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
A părăsit sala de şedinţă dl consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 

La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara a imobilului teren în suprafață de 45 mp,  înscris în CF 
Hunedoara nr. 63170, nr.cadastral  63170,  situat pe str.Trandafirilor.  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-nei Fărcaș Bianca care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.252/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
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La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind completarea inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare.  
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.253/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
Pauză 10 minute. 

La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului centralizat al 
instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.254/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
 La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului 
împrumutului intern al municipiului  Hunedoara, pe anul 2014 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.255/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanțării proiectului de investiții 
“Asistența tehnică pentru pregătirea aplicației de finanțare și a documentațiilor de atribuire pentru 
Proiectul Regional de Dezvoltare a Infrastructurii de Apă și Apă Uzată din județul Hunedoara, în 
perioada 2014 – 2020”, aferentă Municipiului Hunedoara .    
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.256/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării delegaţiei municipiului 
Hunedoara în oraşul München din Germania, în vederea participării la evenimentul „Expo Real”,  în 
perioada 6-8 octombrie 2014.  
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl.primar Viorel Arion : 
”Aici doresc să fac câteva precizări. În primăvara acestui an am solicitat Camerei de 

Comerţ Româno-Germană, să ne asigure un stand la această expoziţie. Expoziţia este una dintre 
cele mai mari din lume şi este cunoscută ca un târg al investitorilor. România are 50 m în total 
spaţiu expoziţional, nu am reuşit să prindem şi noi un stand aici, poate la anul, dar pot să vă spun 
că Sibiul, Clujul, Bucureştiul sunt de 3 ani de zile participanţi la acest târg al investitorilor. Cei de la 
Camera de Comerţ Româno-Germană, ne-au propus să mergem în calitate de vizitatori, să ne 
facem o idee şi bineînţeles, putem merge cu materiale pe care să le distribuim celor care participă 
la expoziţie. Am pregătit câteva mii de pliante şi mape de prezentare a posibilităţilor de investiţii, 
mai ales în prisma faptului că, începând de la anul vom avea 20 de hectare ecologizate disponibile 
în loturi de 4.000, 5.000 mp, 49 de parcele care vor fi puse la dispoziţia investitorilor cu titlu gratuit 
pe timp de 5 ani de zile. Pentru că şi spitalul are importanţa lui, o să pregătim până sâmbătă şi un 
proiect investiţional dedicat Spitalului Municipal Hunedoara.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Mulţumesc dl. primar.” 
    

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

   
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dna.Olariu Nicoleta : 
”La art. 2, doresc să fac un amendament şi anume, înlocuirea dl. Viorel Arion, primarul 

Municipiului Hunedoara, cu dna Radu Carollina, consilier local.” 
 

Dl. Stamatoiu Ion:  
„Mulţumesc, dna consilier! Dl .consilier, Artean.” 
 
Dl. Artean Mircea:  
„Nu am nici o problemă cu delegaţia. Aş dori să supun atenţiei un amendament, la art. 

3, un aliniat nou, delegaţia să întocmească un raport în timp de 2 săptamâni de la înapoierea din 
delegaţie şi să enumere firmele cu care au avut contact pentru eventuale investiţii în Municipiul 
Hunedoara, iar acest raport să fie publicat pe site-ul primăriei şi de asemenea aş dori să pun o 
întrebare, nu vreau să schimb componenţa, sunt cumva surprins că din această delegaţie nu face 
parte şi citymanagerul oraşului, având în vedere faptul că una din condiţiile pentru care a fost 
angajat era să ştie limba germană …mulţumesc! Amendamentul este publicarea, s-au nu mai e 
nevoie? Nu am înțeles…” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Prin lege, cei care fac deplasările în străinătate, nu e vorba ca înainte de *89, sunt 

obligaţi să prezinte Consiliului Local, raportul vizitei. Şi automat şi pe site-ul primăriei va fi pus. În 
caz contrar, la vizita Curţii de Conturi, trebuie să înapoieze banii. Deci, atenţie cei care…” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Și dacă merg pe banii lor?” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dacă nu sunt cheltuiți bani din bugetul local, nu sunt probleme. Amendamentul d-nei 

consilier Olariu, înlocuirea din componenţa delegaţiei, la art.2, a dl. Viorel Arion, cu dna consilier 
Radu Carollina.”  

 
Se supune la vot amendamentul d-nei consilier Olariu Nicoleta, care se aprobă cu 18 

voturi „pentru” şi 2 voturi „abţineri”(Bucaleţ Marian, Artean Mircea).  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate.  
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 
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1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea deplasării delegaţiei 
municipiului Hunedoara în oraşul München din Germania, în vederea participării la evenimentul 
„Expo Real”,  în perioada 6-8 octombrie 2014, a constatat următoarele: 
 

Radu Carollina – Consilier local 20 voturi ”pentru” 
Palcău Ciprian – Consilier local 20 voturi ”pentru” 
Mircea Costa – Consilier local 20 voturi ”pentru” 
Robert Muzsic – Consilier local 20 voturi ”pentru” 

                                                                    
În urma acestor rezultate, delegația municipiului Hunedoara care se va deplasa în 

oraşul München din Germania, în vederea participării la evenimentul „Expo Real”,  în perioada 6-8 
octombrie 2014,  este următoarea: 
 

Radu Carollina – Consilier local 
Palcău Ciprian – Consilier local 
Mircea Costa – Consilier local 
Robert Muzsic – Consilier local 
 

Art.3-5 se aprobă în unanimitate.  
                     Hotărârea nr.257/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a  
imobilului  teren în suprafaţă de 1946 mp situat în Hunedoara, strada Voinii, înscris în CF  nr. 
67004, nr. cadastral 67004  aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Costa Mircea : 
”Având în vedere că terenul acesta se află într-o zonă cu potenţial ridicat în oraşul 

nostru, aş vrea să fac un amendament  la art.3 şi anume, art. 3, aprobă limita minimă de la care se 
va porni licitaţia pentru imobilul teren menţionat la art. 1, în sumă de 20 lei/mp/an. ” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Doar o completare, personal plătesc anual 236 mp teren de sub o clădire existentă cu 

destinație birou care nu are nici de departe valoarea economică a unui asemenea teren, plătesc 33 
lei/mp, deci, 33 lei/mp.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Acum depinde şi de zonă.” 
 
Dl.  Rusu Constantin:  
„Depinde şi de zonă, este adevărat, așa este, dar 33 de lei/mp, iar aici se propune 

2,69 lei/mp. Potenţialul economic al Hunedoarei, acolo este, ce mai rămâne…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Aveţi vreo propunere?” 
 
Dl.  Rusu Constantin:  
„Sigur că da, sunt perfect de acord cu amendamentul d-lui….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dna consilier Mornea.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Eu am două amendamente. 1:La Caietul de sarcini, la pct.1-4, realizarea obiectivului 

în termen de maxim de 2 ani. Să motivez, am concesionat terenul din spatele Casei de Cultură şi 
acum stă acolo, sunt gropi. Nu vreau să văd acelaşi lucru şi la Castel şi la contractul de concesiune 
la art.1 în completarea obiectul contractului constituie, în scopul construirii unui imobil cu destinaţie 
turistică, ce trebuie realizată într-un termen de maxim de 2 ani.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Deci amendamentul dl. consilier Costa, dl preşedinte, la art.3, preţul de pornire de  

20 de lei/mp/an. Vă rog să-l supuneţi la vot.” 
 

Se supune la vot amendamentul dl consilier Costa Mircea, care se aprobă în 
unanimitate. 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Amendamentele d-nei consilier Mornea. În Caietul de sarcini, termenul de execuţie a 

lucrării să fie de 2 ani… 
 
Dna  Mornea Maria:  
„…de maxim 2 ani…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…de maxim 2 ani şi de asemenea, în contractul de concesiune la pct.?” 
 
Dna  Mornea Maria:  
„…pct.1, art.1 în completare”. 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…la art.1 în completare, în scopul construirii unui imobil cu destinaţie turistică în 

termen de maxim 2 ani…” 
 
Dna Mornea Maria:  
„…2 ani” 
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Dl. primar Viorel Arion:  
„… 2 ani de la emiterea autorizaţiei….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…normal, de la emiterea autorizaţiei, altfel nu se poate, e adevărat.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„…de ce? Şi dacă nu cere?.....de la data încheierii contractului de concesionare…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„…am fost de 2 ori la licitaţie şi n-a venit nimeni.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…în momentul în care s-a adjudecat, este interesat să realizeze cât mai repede, să 

fie şi interesul nostru să dăm autorizaţie în baza unui proiect…” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Dăm autorizaţie, dl. Rusu, în aceiaşi zi.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Perfect, perfect şi atunci de la data încheierii contractului.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Deci prima dată amendamentul de la Caietul de sarcini.” 
 
Se supune la vot primul amendament, cu privire la Caietul de sarcini, al d-nei consilier 

Mornea Maria, care se aprobă în unanimitate. 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Şi amendamentul care tot la termen se referă, din contract.” 

 
Se supune la vot al doilea amendament, cu privire la contract, al d-nei consilier 

Mornea Maria, care se aprobă în unanimitate. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru concesionarea imobilului  teren în suprafaţă de 
1946 mp situat în Hunedoara, strada Voinii, înscris în CF  nr. 67004, nr. cadastral 67004  aflat în 
domeniul public al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Oprişiu Corina Violeta – Director  executiv, Direcţia Amenajare Teritoriu  

                                          Patrimoniu şi Urbanism – preşedinte; 20 voturi “pentru” 
 Popa Aurelia Anişoara – director executiv adjunct – Direcţia economică – membru 20 voturi 
“pentru” 
 Bilei Lucian – şef birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru” 
 Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru 20 voturi “pentru” 
 Săucă Ștefan – Serviciul fiscal municipal – membru 20 voturi “pentru” 
  Mureşan Vasile - consilier local – membru 20 voturi “pentru” 
Matei Adina - consilier juridic Direcţia Juridică-secretar cu drept de vot în cadrul comisiei 20 voturi 
“pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru concesionarea imobilului teren menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
 Oprişiu Corina Violeta – Director  executiv, Direcţia Amenajare Teritoriu  

                                          Patrimoniu şi Urbanism – preşedinte; 
 Popa Aurelia Anişoara – director executiv adjunct – Direcţia economică   –     membru 
 Bilei Lucian – şef birou Urbanism – membru 
 Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru  
 Săucă Ștefan – Serviciul fiscal municipal – membru 
 Mureşan Vasile - consilier local – membru 
 Matei Adina - consilier juridic Direcţia Juridică-secretar cu drept de vot în cadrul comisiei 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru concesionarea imobilului teren 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 
 
           Demeter Ladislau – Director tehnic -  preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”   
           Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 20 voturi 
“pentru”   
           Moise Dorina– consilier superior Direcţia A.T.P.U– secretar, rezervă 20 voturi “pentru”   
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                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru concesionarea imobilului teren menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                   
           Demeter Ladislau – Director tehnic -  preşedinte de rezervă; 
           Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 
           Moise Dorina– consilier superior Direcţia A.T.P.U– secretar, rezervă. 
 

Art.6-8 se aprobă în unanimitate. 
                     Hotărârea nr.258/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită bisericilor 
evanghelice din municipiul Hunedoara a unui imobil - teren și construcție - aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara și în administrarea Consiliului local al municipiului Hunedoara, situat în 
Hunedoara, str. Rotarilor, nr.70, înscris în CF 66827, nr.Cadastral 66827, în suprafață de 13595 
mp, în vederea amenajării unui cimitir. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.259/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.10.2014 – 30.11.2014. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl.Bucale ț Marian : 
”Propun pentru următoarele două luni, președinte de ședință, pe dna. consilier Radu 

Carollina.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.260/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 25 al ordinii de zi RAPORTULUI PRIMARULUI MUNICIPIULUI 
HUNEDOARA privind situaţia gestionării patrimoniului municipiului Hunedoara pe anul 2013. 

 
Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

 
La punctul 26 al ordinii de zi Prezentarea adresei Asociației Sportive Corvinul 

Hunedoara nr.1/2014, înregistrată la Primăria Hunedoara sub nr. 50909/2014. 
 
În continuare se dă cuvântul dl. Mititelu Marian. 
 
Dl. Mititelu Marin:  
„Domnule primar, domnule viceprimar, doamnelor și domnilor consilieri, sunt 

președintele fondator al Asociației Sportive Corvinul Hunedoara, a nu se confunda cu cadavrul 
deținut de altcineva, și la sugestia unor prieteni și colegi de peste 30 de ani, care au făcut sport de 
performanță în Hunedoara, v-aș mulțumi dacă m-ați și asculta, că și eu v-am ascultat, cu scurte 
comentarii, credem că unul din sectoarele foarte importante ale activității Primăriei Hunedoara, de 
fapt două, cele referitoare la cultură și la sport, nu reprezintă dorința într-u totul a cetățenilor 
Hunedoarei, de aceea ne-am înființat, și vreau să vă spun că dintre membri fondatori fac parte 
domnul Mircea Lucescu, Andone, Gabor și ceilalți oameni de valoare din echipa mare a Corvinului, 
și după părerea mea, Corvinul e acolo de unde sunt jucătorii, nu de acolo unde este un carton de la 
O.S.I.M. obținut știm noi prin ce mașinațiuni în 2003, înainte de privatizarea de către LMN 
HOLDINGS NV. 

Succint, este vorba despre un parteneriat sportiv între Primăria Hunedoara și 
Asociația Sportivă Corvinul Hunedoara care deja a luat legătura cu firma Pepsi Co, fostă Pepsi Cola 
care anul viitor va sărbători 50 de ani de când funcționează în România și este dispusă la 
asemenea programe imagisitice, și credem că va fi în beneficiul Primăriei, ca imagine și ca fonduri, 
după aceea este în folosul nostru, pentru că ne vom îndeplini obligațiile asumate prin statut față de 
toți locuitorii Hunedoarei, și nu în ultimul rând Pepsi Cola, care va beneficia de o impotanță vector 
de imagine, cum se spune, aveți prezentată în adresa numărul 3 programele minimale pe care le 
susținem, cel mai important dintre ele mi se pare cel al organizării la nivel de juniori, pentru că am 
avut cei mai buni juniori din lume, cupa Pepsi-Gabor similară celei care este Danone-Hagi, dar 
vreau să vă indeverez faptul că este obligație, conform legii sportului, 69/2000 art. 3, și trebui 
asigurat sport pentru toate cele trei categorii importante de locuitori ai Hunedoarei, în speță copii, 
tineretul, în sportul de performanță se spunem tineret-adulți, și nu în ultimul rând, pentru că și eu 
sunt unul dintre cei care îl practică, este vorba despre sportul de întreținere și profilactic pentru 
oamenii în vârstă. Cei care sunt curioși să meargă pe stadionul Corvinul să vadă câtă lume aleargă, 
dar aleargă fără a avea un consult medical, fără a avea o bază sportivă adecvată, fără a avea toate 
cele necesare unui sport promitent. De aceea noi credem că noi putem face, alături de Primăria 
Hunedoarei, prin managerii sportivi pe care îi avem și speciliaștii care au venit alături de noi, și aici 
avem foști sportivi din domeniul tenisului de masă, poate că lumea a uitat, Constructorul Hunedoara 
a fost vicecampionă națională, trei dintre ei ni se alătură ca membri activi, din echipa de fotbal șapte 
dintre ei sunt membri de onoare, ceilalți au achiesat și sunt membri activi, avem dintre înnotătorii 
noștri care au terminat clasa a XII-a și stau fără echipă pentru că nu au un bazin olimpic, pe care ni-
l dorim cu toții, și se poate obține, nu pe fonduri europene pentru sport, ci pe învățământ, sunt mai 
multe programe, în speță toate bazele sportive am vrea să le gestionăm împreună cu reprezentanții 
Primăriei, colaborăm cu o specialistă în management sportiv construire și amenajare de baze 
sportive, toate terenurile de sport și toate bazele sportive să fie destinate acestui lucru, nu mai vrem 
cârciumi și alte buruieni care sunt și acum. Parcurile să fie amenajate, totul cu dare de seamă și 
fără nici o furăciune. 
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La finanțare, după cum am spus în adresa 1, care este anexa 1 de la adresa 3 de 
revenire, și acum fac o paranteză, pentru că am revenit numai ieri cu adresa numărul 3, care este 
completare la adresa numărul 1, pe care am înțeles că ați primit-o în copie, noi așteptăm până luna 
viitoare când am dori să venim noi să prezentăm unii dintre membri noștri de onoare, fiecare pe 
domeniul respectiv, pentru că, în conformitate cu legea sportului, trebuie cel puțin 10 ramuri 
sportive, și aici e vorba de baschet street, de tenis de câmp, de volei, tenis de masă, șah, ș.a.m.d. 
O să spuneți că este o tichie de mărgăritar pe creștetul unui muribund, dar domnul primar știe, cred, 
sau domnul secretar ar trebui să știe, am venit în completare și cu un proiect economic, o fabrică de 
bioetanol și un proiect cultural referitor la un parteneriat cu formația Phoenix, a cărui lider îmi este 
amic, și care în 15 octombrie va scoate un nou album vino Țepeș, Țepeș fiind unul din cei trei mari 
domnitori, alături de Matei Corvin și Ștefan cel Mare care au deprins tainele copilăriei, ale cinstei și 
ale domniei aici la Castelul Huniazilor, lucru care ar avea impact. 

Deci, avem proiecte și pentru locuri de muncă avem și pentru cultură, am început cu 
sportul pentru că ne îndurerează și v-am prezentat și un C.V. sportiv acolo, considerându-mă 
printre cei mai buni sportivi amatori, rețineți, din oraș, fără falsă modestie, datele o spun, și ca sursă 
de finanțare, printre altele, eu nu voi sta, vă rog să mă credeți, am fost să spun așa agățat, termenul 
nu este prea academic, de domnul Alin Barna, nu știu exact, am înțeles că este blogger băiatul, 
numit la F.C. Hunedoara, și cu domnul Daniel Gheorghiță, care încercau să ne împiedice pe noi 
oamenii de 53 de ani și supraponderali, da, eu sunt supraponderal pentru că după ce m-am lăsat 
m-am oprit și m-am dospit, nu pentru că am fost gras de mic, și a încercat să se opună sportului 
celor în vârstă, să spunem cetățeni seniori, ca să împrumutăm și noi un termen din occident, așa, și 
am fost agățat pe strada Ion Creangă, deci dumneavoastră, nu știu, pentru că termenele le-am 
solicitat pe Legea 544/2001, dacă ați numit doi oameni, dintre care unul stă la propria firmă de 
imobiliare în loc să umble după sponsorizări, după firme care să repare, să aducă bani, vreau să vă 
spun activitatea pe care noi o facem, inclusiv cea juridică de recuperare a unor bani, la care 
primăria nu s-a constituit parte civilă, o să vă expun în minutul următor. Deci omul acela era 
președintele lui F.C. Hunedoara, și la ora 11, când eu mergeam spre spital să fac niște analize, e 
de bine, nu este de rău pentru dușmanii mei, stătea la propria firmă. Mă rog, aceasta este alegerea 
dumneavoastră, noi o să vă spunem și modul în care numele asociației noastre poate să vină în 
completarea inimii vechi a Hunedoarei, printre altele și un imn al formației, a Castelului, Nicu Covaci 
a primit deja niște documentații de la mine referitor la cine a fost Iancu de Hunedoara, pe care se 
pare că și pe acesta l-am uitat, că l-am promovat prea mult pe Matei Corvin. Eu îmi amintesc că 
Iancu de Hunedoara a fost unul dintre cei mai respectați oameni și de către turci și de către unguri, 
și la ora 12 a prânzului se băteau clopotele pentru el. L-am uitat pe Iancu de Hunedoara și o să 
încercăm să-l reactivăm. 

Partea financiară, păi, bugetul local, pot să vă spun că este o obligație. Noi 
deocamdată vă supunem un parteneriat, dacă nu, și aici nu este vorba de șantaj nici de amenințări, 
noi vom încerca cu forțele noastre să obținem fonduri, cele pe care le putem obținem de la 
persoane fizice și juridice din țară și din străinătate, de la firme care sunt dispuse să marșeze la 
proiectul nostru, pentru că, pentru cei care nu știu, credit, adică bani, vine de la încredere. Poate 
pentru unii eu nu prezint încredere, pentru alții prezint încredere, dar repet, eu sunt președintele 
fondator. Există și președinți executivi, și vicepreședinți ș.a.m.d., și văd că avem oameni de sport 
medaliați, și sunt trași pe bancă pentru a face loc unui blogger, și unui băiat zis Piele, dar mă rog, 
asta este o altă problemă, să nu credeți că sunt subiectiv. 

În primul rând, colegul v-a împărțit, pe 4 decembrie avem în continuare, după un an 
de suspendare, un proces în care, vă readuc aminte, Mittal are de adus 500.000 de mii de dolari la 
Primăria Hunedoara. A.J.O.F.-ul și Primăria Hunedoara au renunțat, deși i-am chemat în judecată 
pentru a fi părți ale proiectului. Au renunțat la acești bani, noi vom merge până la capăt cu procesul, 
avem siguranță că îl vom câștiga, cu toată justiția noastră așa anchetată care este, și mai sunt 3,8 
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milioane de euro pe care văd că lumea iarăși i-a uitat și nu spune nimic primăria și mă doare, 3,8 
milioane de euro delapidați de Hada, Bende și gașca lor din 14 puncte de la Curtea de Conturi. Că 
tovarășul Danciu Roman a făcut abuz în serviciu și a spus că nu există, nu e sigur, are o plângere 
penală și DNA -ul va vedea curând, dar cele 3,8 milioane alături de cei 500.000 de mii de dolari noi 
vrem, o să venim cu toți, cu economistul, cu juristul o să vă punem în fața dumneavoastră, o să 
anunțăm toată populația orașului prin metodele noastre, și o să vedem dacă primăria nu este 
interesată și nu se constituie parte civilă în aceste două procese alături de noi, deci nu pentru noi, 
alături de noi, să voteze un proiect de lege prin care acești bani să vină numai pentru această 
activitate sportivă și culturală cu dare de seamă pentru orice. Am pierdut, la cătușe, n-am pierdut, 
am mers în altă parte. 

Sunt mulți care au văzut că a scăpat tovarășul Hada de la un proces pe care l-a avut. 
E numai începutul. Eu l-am adus în cătușe de acolo pentru o a treia condamnare pe care o merita.” 

        
Dna. Mornea Maria:  
„Vă rugăm frumos, vreți să ne spuneți care este de fapt problema? Scuzați-mă că 

intervin acum, avem documentația aceasta aici, am o întrebare la dumneavoastră. Cine sunt 
membri fondatori ai acestei asociații și ce capital aveți dumneavoastră, pentru că am văzut că 
sunteți înființați anul acesta.” 
 

Dl. Mititelu Marin:  
„Doamnă, mă bucur că mă întrebați, pentru că am văzut că la Corviniana 

extraodinara nu ați întrebat nimic.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Mititelu Marin:  
„Dacă tot ziceți de domnul președinte de ședință că face inadvertențe vă rog frumos 

să fiți și dumneavoastră riguroasă. În primul rând, aici nu este nici S.R.L…..” 
  

Dna. Mornea Maria:  
 „Cine sunt membri fondatori?” 
 
Dl. Mititelu Marin:  
„Stați numai puțin, nu vorbiți cu mine așa, că eu sunt o societate civilă, nu puteți să 

mă trageți la răspundere. Vă trag eu, pentru că dumneavoastră aveți un contract social cu noi. V-a 
votat lumea, eu accept, dar nu sunt angajatul dumneavoastră și nu sunt nici sclavul dumneavoastră. 
Deci să vă spun. Am înțeles că ați primit adresa 1. Dacă ați fi primit-o, ați fi știu cine sunt, dar eu vă 
spun, membri de onoare sunt Mircea Lucescu, Ioan Andone, Romulus Gabor, Neluț Petcu, Dorin 
Nicșa, Dan Colesniuc, și cu voia dumneavoastră doctor inginer Silviu Samoilescu, care a făcut 
pentru fotbalul hunedorean mai mult decât au făcut ceilalți. Altă întrebare. Vă ascult.” 

  
Dna. Mornea Maria:  
 „Membri fondatori v-am întrebat, nu membri de onoare.” 
 
Dl. Mititelu Marin:  
„Membri fondatori.” 
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Dna. Mornea Maria:  
 „Membri de onoare ne-ați spus! Eu sunt foarte riguroasă așa.” 
 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Da, sunteți foarte riguroasă. Inginerul Marin Mititelu subsemnatul, student în anul trei 

și tenisman între primii 50 din România, Știrbu Vlad Nicolae și cu inginer Chiș Matei, fost fotbalist 
amator. Altceva doamnă. Dacă ați fi primit adresa, acolo sunt inclusiv ștampilă, număr de 
înregistrare fiscală, număr de cont, sunt toate puse la adresa 1. Ori nu le-ați primit, de aceea am 
venit, să completez, pentru că în orice obiect de studiu, cunoaștere, interpretare și atitudine, adică 
votul dumenavoastră.  

Încă o dată, si cu asta închei, vreau să vă reamintesc, este o obligație pe care o aveți, 
și la anexa 1B veți vedea, fosta adresa 1, veți vedea că sunt prevederi din Legea 215 a 
administrației publice locale, din legea sportului, este vorba de strategia națională în domeniul 
sportului, și nu în ultimul rând, este vorba despre un tratat european, la care din trei în trei ani de 
zile România trebuie să dea o dare de seamă, ce-a făcut cu tineretul, câți oameni au fost atrași spre 
O.N.G.-uri și muncă civică, după aceea câți s-au lăsat de băut, de fumat, de droguri și au intrat în 
mișcarea sportivă. Asta este. Deci sperăm și cerem acum, dacă vreți luna viitoare, venim cu o parte 
din membri noștri, pentru că nu avem bani pentru antrenori, nici primăria probabil și nici noi. 
Dumneavoastră nu sunteți obligați să aveți personal de specialitate, dar un tânăr, fost tânăr, care 
acum este pensionar, și a fost vicecampion național la tenis de masă și este de acord, pe acela îl 
putem folosi. Pe acela îl putem folosi, și poate veni ba la Colegiu Corvinu unde sunt mese de tenis, 
unde trebui să fie la toate liceele și colegiile, unde trebuie să fie o  competiție, unde trebui să fie 
tinerii, și de aceasta ne propunem foarte mult, cu o masă, și aici va trebui apelat inclusiv la 
tovarășul Pogea, care a făcut ce a făcut, și bine și rău pentru oraș, dar are asemenea posibilitate cu 
Cris Tim-ul, Pepsi Cola pe partea cealaltă, oameni cu tricouri Asociația Sportivă Corvinul 
Hunedoara să fie mândri că aparțin unei comunități și reprezintă cei doi vectori de imagine. Cine 
sunt v-am dat un scurt C.V. profesional și unul sportiv. Cine vrea să mă testeze, oricând. Deci, se 
va lua cumva în discuție pentru luna viitoare? Ca să știm și noi domnule primar. Dacă nu, nu mai 
venim, și încercăm să facem demersurile pe care le avem de făcut.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Puteți să faceți luna viitoare.” 

 
Dl. Mititelu Marin:  
„Ce să facem?” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Mititelu Marin:  
„Eu vă spun acuma, și repet, nu este șantaj, să nu vă minunați după aceea că sunteți 

obligați de instanță să alocați fonduri din bugetul local. Nu pe baza Legii 315. Aici nu este vorba de 
dat mici și bere de două ori pe an. Aici e vorba zi de zi, de factorul sănătos, de hunedoareanul 
sănătos, sau care nu mai este sănătos să fie recuperat sau să fie cât mai sănătos la o vârstă 
înaintată, pentru că el și-a făcut datoria până acum. Dacă pe noi ne preocupă numai șapte zile, 
Zilele Hunedoarei, care nu sunt atunci, dar mă rog, acceptăm, trei zile nu știu cine, două zile acolo, 
că este concurs de mâncat mici și îngurgitat bere la comanda primărie spuneți-ne, nu mai venim 
deloc cu proiecte, nu mai chemăm nici un sponsor, pentru că dacă ar fi un acord de principiu, nu 
trebuie spusă suma, de exemplu, avem deschidere de la Pepsi Cola. Dacă eu sunt chemat 
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săptămâna viitoare, îmi dă primăria un delegat ca să spună că sunt de acord cu programul? Nu, o 
să merg și o să mă descurc de unul singur, cum am făcut și cu altele, pentru că nota bene, care nu 
înseamnă un lucru bun. 

Nu uitați, de la combinat, este făcută de mine, idee Samoilescu, făcută de mine pe 
chichiță juridică, să fie foarte clar. Premiați demolatorii și criminalii Hunedoarei, premiații și pe 
ceilalți. Vă mulțumesc.” 

 
 Dl. Stamatoiu Ion:  
„Am înțeles. Vă mulțumim foarte mult domnule inginer Mititelul.” 

 
La punctul 27 al ordinii de zi, Diverse. 
 
 Dl. primar Viorel Arion:  
„Aș vrea să vă fac o scurtă informare despre o conferință care a avut loc săptămâna 

trecută la sediul Consiliului Județean Timiș pe tema fondurilor europene. Am luat decizia, împreună 
cu câțiva cetățeni, să zic așa, din societatea civilă, de a realiza în cadrul Primăriei Hunedoara, tot 
pe fonduri europene, un compartiment extins care să funcționeze cu această problemă, fondurile 
europene. Bine-nțeles că ne propunem să acordăm consultanță celor interesați să atragă astfel de 
resurse, și aici mă refer în special la privați, parteneri privați, și mulți dintre dumneavoastră au și 
afaceri sau aveți prieteni care au afaceri. Finanțările care se vor acorda pe exercițiul bugetar 2014-
2020 vor viza toate obiectele de activitate, mai puțin țigări, alimentație publică, alcool. Rata de 
cofinanțare variază de la 45 la 55%, în funcție de mărimea intreprinderii, și ar fi bine să luați în 
calcul acest lucru, mai ales în perspectiva dezvoltării turistice pe care o anticipăm la nivelul 
municipiului Hunedoara, și orice întrebări pe care le aveți și la care doriți să vă răspund pe această 
temă, vă așteptăm la primărie să discutăm.” 
 
 

Dl. Rusu Constantin:  
                     ”În completarea a ceea ce am spus, la proiectul care s-a transformat în hotărâre 
privind acordarea subvenției pentru Eco Sid, de ce fac această intervenție, pentru că aș dori să fie 
consemnat în procesul verbal de ședință, în interpelarea făcută și în răspunsurile pe care urmează 
să ni le dea Eco Sid-ul. Am văzut aici o rubrică cheltuieli cu onorariile și comisioanele, aș dori ca în 
organigrama care ni se va prezenta și statul de funcții, să discutăm numărul  persoanelor angajate 
cu contract de muncă și persoanele angajate cu contracte civile, orice înseamnă prestare servicii, 
colaborare cu Eco Sid-ul, vrem să știm cine sunt și care sunt sumele de bani care sunt plătite. 
Repet, din punctul meu de vedere, chiar este o problemă gravă. Eco Sid-ul devine o problemă din 
ce în ce mai gravă, este o gaură neagră. Povesteam cu un coleg, care întâmplător are vre-o 60 de 
mijloace de transport auto și plătește pe lună 700 de milioane, combustibil. Eco Sid-ul are 9 
mijloace de transport și plătește cheltuieli cu combustibilul 46.825 lei pe lună, fără TVA. Ceva nu e 
în regulă absolut deloc. Atunci trebuie să știm ce se întâmplă acolo, să se asigure transparența. 

 Și încă ceva, aș vrea ca ceea ce ni se prezintă, ca răspuns la interpelarea mea, să fie 
publicat pe site-ul primăriei. Vă mai spun un lucru, m-am uitat la rubrica total venituri, totalul 
cheltuielilor este de 184.262 lei pe luna iulie, vă atrag atenția, veniturile din această sumă sunt: 
subvențiile pe care noi le dăm de 61.125 lei plus veniturile din cupoanele pentru pensionari și 
persoane cu handicap, care vin tot pe filiera primăriei 56.433 lei, ei suportă…venituri realizate din 
abonamente sunt undeva la 56.433, nici cel puțin nu-și acoperă cheltuielile cu salariile, care sunt de 
71.000 lei. Nu e în regulă deloc. Banii aceștia, chiar am povestit cu colegi, cred că ieșeam la 
jumătate din prețul acesta pe care îl suportăm cu Eco Sid-ul, dacă externalizam serviciul de 
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transport public local. Banii aceștia puteam să-i alocăm pe alte sectoare, care sunt chiar prioritare, 
inclusiv în domeniul sportului. 

Aș vrea ca acest răspuns să fie publicat pe site-ul primăriei, pentru că acești 120.000 
lei pe care îi subvenționăm noi direct și indirect, vin din banii contribuabililor și atunci ei trebuie să 
știe ce se întâmplă, să vizualizeze, nu numai noi aici. Să fie vizibil pe site-ul primăriei. 

Aș mai avea o problemă de ridicat vis-a-vis de ceea ce am discutat cu dra Aranka 
Takacs, tot discutăm de sport, dăm bani la Fotbal Club Corvinul, 7 miliarde, unde sunt două 
persoane incerte, nici nu mai știu cine, bani aruncați în vânt, sunt găuri negre. Haideți să fim serioși 
și realiști. Pe plan hunedorean, să fim realiști până la capăt, fotbalul este un capitol uitat, fotbalul de 
performanță pe plan hunedorean putem să-l uităm, trăim din amintiri. Vechiul Corvinul de altă dată 
cu gloria de atunci nu o să-l mai înviem niciodată, atunci discutam de o forță economică uriașă, era 
Combinatul Siderurgic Hunedoara cu 20.000 de angajați, foarte mulți ați discutat ce însemna 
finanțarea Corvinul cu bani albi și cu bani negri, toată lumea știe. La ora actuală putem să-l uităm. 
Din punctul meu de vedere în loc să dăm bani cu nemiluita acolo, mai bine am da la cluburile 
școlare. Dacă țineți minte, toată  generația de aur a Corvinului a provenit din Clubul Școlar Sportiv 
Hunedoara, Andone, Rednic, Gabor, Kleine și ceilalți, au venit la juniorul Corvinul de la Clubul 
Școlar Sportiv Hunedoara. Repet, acolo trebuie să direcționăm banii, la dezvoltarea sportului de 
masă care într-adevăr a fost uitat totalmente. Cum spunea și dra Aranka, la Sf. Gheorghe s-au 
strâns la masă toți factorii locali inclusiv din domeniul sportului și au făcut o strategie pe 6 ani de 
zile, dar ce se întâmplă acolo nu ține de România, ține de Ungaria și de alte țări mai civilizate, în 
care au dezvoltat bazele sportive, au pus un sport structural, de masă, noi pur și simplu aruncăm cu 
banii ca orbii. Aruncăm la unul la altul le dăm câte o zvârcă, ca să tacă din gură. Ar trebui să avem 
o strategie coerentă, cel puțin în domeniul acesta. Mulțumesc.” 

 
Dna Takacs Aranka : 
”Vroiam să ating și eu acest subiect, dar să încep cu începutul. Am zis și acum două 

luni de zile la ședința de consiliu, legat de Eco Sid, că am semnalat că tot dăm subvenții, atunci am 
fost puțin, să zic așa, atacată, că nu e adevărat, că eu nu vreau transport public în oraș, nu despre 
asta este vorba. Însă mă bucur, și mă bucur foarte mult că azi am primit o astfel de hârtie din care 
ochii multora s-au deschis. 

 Legat de sport, da, acum două săptămâni, noi avem tinerii din UDMR pe plan 
național, avem un program dezvoltat, tinerii consilieri merg la ședințele celuilalt, pentru schimb de 
experiență. Aș dori să vă anunț că la ședința din luna noiembrie, cel puțin 4, dar cel mult 11 
consilieri locali din alte orașe, colegi ai mei, o să participe la ședința din luna noiembrie, în cadrul 
acestui schimb de experiență, care cred eu că a adus până acum beneficii, cel puțin nouă ca și 
consilieri tineri. Tot așa am participat la Sf. Gheorghe, cu două săptămâni în urmă la ședință și 
inclusiv în comisiile legate de sport. Așa cum am vorbit și cu Titi, se fac strategii, eu tot vin și vă 
spun, strategii de studii, strategii de sport, strategie, strategie. Dar vin acasă, spun toate lucrurile 
astea aici la masă, după care realizez cu o amărăciune, până la urmă, că multe din lucrurile și ideile 
bune pe care încercăm să le aducem în oraș, sunt înfăptuite ori așa la nimereală, ori așa după auz, 
ori așa haotic. Strategia în Sf. Gheorghe, s-au uitat ce este în jur și ce nu este și au dat bani pentru 
sporturi acolo unde este lipsă, s-au adunat inclusiv copii din zonă și au făcut o bază sportivă ca 
lumea, și nu numai pe bani locali, ci și pe bani europeni și pe tot felul de fonduri și da, 
externalizează forte multe contracte, foarte multe, ca să ajute primăria, nu ca să încarce acel efectiv 
de oameni, pentru că oricum e puțin, oricum e nemotivat, și oricum multe lucruri mai departe. E 
undeva, probabil… avem multă dorință să facem bine în orașul acesta dar nu reușim să ducem 
până la capăt, nu doresc să atac pe nimeni. 
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Am făcut o interpelare, data trecută, legat de Răcăștie, nici nu știu dacă mai are rost 
să zicem câte ceva la ședință, observații legate de oraș. Primim niște răspunsuri, de mă uit cruciș, 
serios. Primesc o hârtie acum, să zic că oamenii mint? Că nu se devarsă dejecții pe stradă în 
Răcăștie? O să aduc eu atunci dovezi, dacă asta trebuie să facem în Hunedoara, ca să arat că da, 
se întâmplă acest lucru și nu că primesc o hârtie unde sunt câteva poze cu cine știe cu ce stradă, 
nici nu știu dacă e aceea sau nu, fotografiat și dovedit că…în urma verificărilor efectuate, nu am 
constatat deversarea de dejecții pe drum, care să provină din gospodăriile aflate pe o parte și pe 
alta a acestui drum….lucruri pe care eu nu le prea înțeleg. Atât ma avut de spus.” 

 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Tot legat de ce a spus dra Aranka, și eu am primit răspunsul cu astuparea gropilor și 

știți cum zice….facem în str. Florilor și pe urmă facem acolo. Vorbesc serios, nu este o planificare? 
În iulie fac acolo, în august acolo, în septembrie…eu ce să spun,…facem Florilor, când s-o termina, 
cer seriozitate, eu cred că există o planificare…facem străzile cutare, cutare în august, străzile 
cutare, cutare în septembrie, în octombrie, ca să știm, că ne întreabă oamenii. 

Am fost și eu întrebat duminică, ce s-a întâmplat? Festivalul Berii, Festivalul 
Fetelor….să știm și noi, te întreabă ce se întâmplă. Dacă primăria a fost implicată, vreau să știu ce 
s-a întâmplat duminică, că am auzit multe variante, de aceea nu știu care este varianta?” 

 
Dna Takacs Aranka : 
”Primim pe mail, informațiile astea.” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Și dacă nu am mail?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Bucale ț Marian : 
”Ieri în primărie am aflat că se cere la constructorii care sparg pentru canalizare, apă, 

gaz în oraș, ca toate șanțurile să fie acoperite cu ciment și apoi să se pună asfalt. Eu vă spun aici, 
că nu este bine pentru că betonul lucrează într-un fel, asfaltul într-un fel, trebuie  refăcut în aceeași 
structură în care a fost făcută săpătura. Îi rog pe cei care se ocupă să citească, dacă nu înțeleg să 
meargă la cei care au făcut drumul de la Hațeg, de la unitatea militară până în comuna Strei, unde a 
fost beton de 20 de cm și nu au pus asfalt peste beton, să întrebe, să studieze și să învețe. Dacă se 
toarnă asfalt peste fâșia aceea de beton care au turnat-o, în legătură cu asfaltul care este vechi, 
lucrează și peste o lună de zile iar apar fisuri, ruptură, iar avem de reparat și așa mai departe. Cică 
așa a hotărât, cine a hotărât? Haideți să respectăm niște normative care sunt, măcar un pic de 
tehnic. Dacă nu, să meargă să-i întrebe pe aceia, că era beton de 20 de cm, de ce nu ați pus o 
peliculă de asfalt? Pentru că nu rezistă. Dacă vă uitați foarte atent, spre Zlaști, s-a turnat asfalt pe 
piatră cubică și în tot orașul unde este asfalt pe piatră cubică, în termen de un an doi, datorită că nu 
are stratul suport, a crăpat.” 
 

Dl. Mărginean Alexandru : 
”Stimați colegi, la ultima ședință ordinară din august, am motivat de ce m-am abținut la 

vot, pentru biserica greco-catolică, datorită unui plan de amplasament care atunci l-am văzut și eu 
și unii dintre dvs. cu care am discutat, un triunghi, azi când m-am dus să reiau problema, și pe urmă 
tot la diverse am propus să fie amplasat pe deal, când mă uit la hârtia aceea, este amplasat exact 
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pe deal, dincolo de str. Mureșului unde nici un cetățean din blocurile acelea nu mai are ce să 
comenteze, nu e în curtea lor, e pe deal ca și alte biserici.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dar de la început era acolo, nu?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
”…nu, acum l-am văzut acolo, de aceea am și sugerat atunci în ședința ordinară la 

diverse, ca să fie pe deal, și el e pe deal. Rog ca la ședința următoare să se introducă acest 
proiect.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Și când mai prezentați, vă rog frumos, ca să fim convinși că există opprobrium public 

local, v-aș ruga să prezentați referendumul, sau ceva, analiza făcută, că altfel discutăm de băsisme, 
știți petarde aruncate, crede și nu cerceta. A căzut proiectul datorită unui zvonism, un abur de 
toamnă, ….știți se opun cetățenii, care cetățeni. Unde a fost sondajul?” 

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
”A doua problemă, când se mai inaugurează obiective de investiții, toți suntem 

arondați unor cartiere, să fie chemați și consilierii când se inaugurează strada, se recepționează 
ceva și mai ales obiectivele acestea stadioane, terenuri de sport sau altceva. Vă mulțumesc.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Primul lucru pe care vreau să-l menționez, în sfârșit am aprobat investiția, a venit 

toamna ne apucăm de investiții. Am utilizat acel împrumut public ca să facem investiții, toată vara, 
toată primăvara am stat, pentru că proiectul oricum era făcut de anul trecut. Asta am vrut să 
subliniez că a venit toamna și ne apucăm de investiții, că atunci vor fi și calitate și tot cum trebuie.  

A doua problemă pe care vreau să o ridic este din Raportul dl. primar, referitoare la 
inventarierea patrimoniului. Conform OMFP 2861/2009 inventarierea patrimoniului stă la baza 
întocmirii situațiilor financiare anuale, din raportul dvs. am citit aici că sfârșitul activității de 
inventariere în baza procesului verbal de evaluarea inventarierii de către comisia centrală, proces 
verbal din 05.09.2014 în care sunt consemnate rezultatele inventarieri generale anuale ale 
patrimoniului municipiului, atunci noi ce situații financiare am aprobat la data când le-am aprobat 
spre publicare? Pentru că așa zice legea, 2861 spune că din registru inventar se întocmește în 
baza inventarierii și din registru inventar se întocmește situațiile financiare. Și noi discutăm, în 
septembrie de valorificarea inventarului, și atunci sigur că în momentul în care am solicitat la 
interpelările precedente, să se prezinte o listă cu investițiile în curs de realizare, inventarierea lor, că 
e normal la 31 decembrie, mi s-a dat orice, numai ceea ce am solicitat nu. Problema este destul de 
serioasă, zic eu că ar trebui revăzută, dl. primar, în sensul că valorificarea inventarului s-a făcut în 
septembrie și noi am aprobat situațiile pentru publicitate în aprilie, sau martie.” 
 

Dl. Stamatoiu Ion:  
 „Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.”  
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 
MINUTA 

 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 30.09.2014 

 
1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA. 

Hotărârea nr.237/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2014. 

Hotărârea nr.238/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea înţelegerii de cooperare între municipiul 
Hunedoara şi oraşul Kaihua, Provincia Zhejiang, Republica Populară Chineză. 

Hotărârea nr.239/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării delegaţiei municipiului Hunedoara 
în oraşul Kaihua, Provincia Zhejiang, Republica Populară Chineză, în vederea semnării înţelegerii 
de cooperare între municipiul Hunedoara şi oraşul Kaihua, în perioada 18-25 noiembrie 2014. 
                      Hotărârea nr.240/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna august 2014. 
                      Hotărârea nr.241/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

6. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri 
pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.242/2014 se aprob ă în unanimitate 
 
7. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului 

Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitare şi unităţilor 
preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 
                       Hotărârea nr.243/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

8. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinte de necesitate. 
                       Hotărârea nr.244/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

9. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe sociale, situate în municipiul 
Hunedoara.  
                       Hotărârea nr.244/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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10. Proiect de hotărâre privind repartizarea, cu chirie, a cotei de 10 /16 din 
apartamentul situat în municipiul Hunedoara, b-dul Corvin, nr.13, bl. H7, ap. 28, doamnei Manea 
Veronica Floarea proprietara cotei de 6/16 din apartament.  
                        Hotărârea nr.246/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 11. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 

    Hotărârea nr.247/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
12. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la societatea  „CORVINA 
HUNEDOARA” S.R.L. 
                         Hotărârea nr.248/2014 se aprob ă în unanimitate.  
 

13. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la societatea  
„CORVINA HUNEDOARA” S.R.L. 

   Hotărârea nr.249/2014 se aprob ă în unanimitate  
 

 14. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice din 
cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Hunedoara si din serviciile publice 
subordonate Consiliului Local al municipiului Hunedoara pentru anul 2015.                                                          

 Hotărârea nr.250/2014 se aprob ă în unanimitate  
 
15. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 

concesiune nr. 226/27.05.2013, pentru terenul în suprafaţă de 2400 mp - Lot 21, nr. cadastral 2279  
şi a parcelei în suprafaţă de 869 mp – Lot 22, nr. cadastral 2280 aflate în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, din cadrul Parcului Industrial Hunedoara. 
                 Hotărârea nr.251/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 

privat al municipiului Hunedoara a imobilului teren în suprafață de 45 mp,  înscris în CF Hunedoara 
nr. 63170, nr.cadastral  63170,  situat pe str.Trandafirilor. 
                        Hotărârea nr.252/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
 17. Proiect de hotărâre privind completarea inventarului bunurilor care aparţin 

domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 

 Hotărârea nr.253/2014 se aprob ă în unanimitate.  

 
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului centralizat al instituțiilor 

publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii al municipiului Hunedoara, pe 
anul 2014. 

 Hotărârea nr.254/2014 se aprob ă în unanimitate.  
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19. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului împrumutului intern al 
municipiului  Hunedoara, pe anul 2014. 

 Hotărârea nr.255/2014 se aprob ă în unanimitate.  

 
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanțării proiectului de investiții “Asistența 

tehnică pentru pregătirea aplicației de finanțare și a documentațiilor de atribuire pentru Proiectul 
Regional de Dezvoltare a Infrastructurii de Apă și Apă Uzată din județul Hunedoara, în perioada 
2014 – 2020”, aferentă Municipiului Hunedoara.  

 Hotărârea nr.256/2014 se aprob ă în unanimitate.  
 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării delegaţiei municipiului Hunedoara 
în oraşul München din Germania, în vederea participării la evenimentul „Expo Real”,  în perioada 6-
8 octombrie 2014. 

 Hotărârea nr.257/2014 se aprob ă în unanimitate.  
 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a  
imobilului  teren în suprafaţă de 1946 mp situat în Hunedoara, strada Voinii, înscris în CF  nr. 
67004, nr. cadastral 67004  aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.258/2014 se aprob ă în unanimitate.  
 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită bisericilor 
evanghelice din municipiul Hunedoara a unui imobil - teren și construcție - aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara și în administrarea Consiliului local al municipiului Hunedoara, situat în 
Hunedoara, str. Rotarilor, nr.70, înscris în CF 66827, nr.Cadastral 66827, în suprafață de 13595 
mp, în vederea amenajării unui cimitir. 

 Hotărârea nr.259/2014 se aprob ă în unanimitate.  
 

24. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.10.2014 – 30.11.2014. 

 Hotărârea nr.260/2014 se aprob ă în unanimitate.  
 

 25. RAPORTULUI PRIMARULUI MUNICIPIULUI HUNEDOARA privind situaţia 
gestionării patrimoniului municipiului Hunedoara pe anul 2013. 
 

26. Prezentarea adresei Asociației Sportive Corvinul Hunedoara nr.1/2014, 
înregistrată la Primăria Hunedoara sub nr. 50909/2014. 
 
 

27. Diverse. 
 
 
 
  

                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


